
 

 

Slutt med private vikarbyrå 

 
I 2022 brukte Trondheim kommune ca. 120 millioner kroner innenfor helse og velferd på 
innleie av ansatte innen private vikarbyrå. Det ble også brukt ca. 60 millioner innenfor 
oppvekst og utdanning. Det er samtidig et enormt behov for rekruttering av ansatte innenfor 
hele kommunen. 
 
Kommunen må satse på egne ansatte og sikre at kompetansen som vikarer opparbeider seg 
forblir i kommunen. Da trenger man å organisere bruk av vikartjenester på en bedre måte. 
Høy andel vikar innleie og bruk av vikarbyrå, påvirker kvaliteten og arbeidsmiljøet negativt. 
 
Fagforbundet Trøndelag krever at det innføres kommunale vikarpooler med hele faste 
stillinger istedenfor bruk av vikarbyrå 
 


